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Feestelijke opening seniorentuintjes op complex Bunnik 
 
Afgelopen zaterdag was het dan zover, o
de Bezige Bijen. Maar er hing toch ook wat spanning in de lucht.  
Er waren veel tuinders al vroeg in de weer om de laatste puntjes op de i te zetten.  
Er werd gepoetst, geveegd en gewied om een mooie en feestelijke entree te maken. 
Stoelen, tafels, koffie, thee en cake werden klaargezet.  
 

  
 

 
 
In afwachting van de 
burgemeester, een delegatie 
van het Bunnik aan Zet 
Fonds en de correspondente 
van het Bunniks Nieuws 
wachtten 40 leden onder een 
lekker voorjaarszonnetje met 
belangstelling de dingen af 
die zouden gaan komen. 
 
 
 
 
 
 

 
Om elf uur arriveerde de burgemeester en werd welkom geheten door onze 
voorzitter. De burgemeester 
Hilde de Groot, aanwezig was. Afgelopen maandag is er bij de wethouder een brand 
geweest. U heeft hierover inmiddels vast wel iets in de krant gelezen. Wij wensen 
wethouder de Groot sterkte de komende tijd en hopen dat zij weer snel haar taken 
op kan pakken. 
 



 
 
Wim blikte in zijn praatje terug op het verloop van het project seniorentuintjes. Van 
idee naar plan en vervolgens uitvoering. Een groot compliment aan de architect en 
projectbegeleiding van dit geheel: Joop Spaans, onze secretaris.  
 
Vervolgens complimenteerde hij onze alleskunners  die met niet aflatende energie 
dit project mede hebben doen slagen. Wat we de afgelopen maanden met elkaar 
allemaal hebben bereikt, daar mogen we erg trots op zijn! 
 

   
 
 



Burgemeester van Bennekom kreeg 
het woord en prees onze 
verrichtingen, benadrukte het 
hergebruik van materialen maar 
zeker ook de saamhorigheid van de 
vereniging. Ter voorbereiding had 
hij informatie ingewonnen uit onze 
nieuwsbrieven die op onze 
vernieuwde website staan. Hier 
heeft hij ook onze verlanglijst voor 
nieuwe beplanting gelezen 
waardoor hij een passend kado 
voor ons had  meegenomen: twee 
mooie bloeiende vaste planten 

doorbloeiende klokjesbloem. De plantjes zijn in de betonnen bakken naast het 
insectenhotel geplant. 
 

     
 
Samen met Verena Putzer verrichtte de burgemeester de officiële opening door een 
fraaie dekbedhoes (ja, ook hergebruik) van de pergola af te halen zodat de tuintjes 
vandaaruit zichtbaar werden. Hierna werd de burgemeester rondgeleid op het 
gehele complex, begeleid door Verena en Joop. Ook de heren van het Bunnik aan 
Zet Fonds (Wim van Daalen en Lex Heijnis) en correspondente van Bunniks Nieuws 
(Lia v.d. Heijden) sloten bij de rondleiding aan. 
 
Voor het artikel over de opening in Bunniks Nieuws via deze link: 
 
https://www.bunniksnieuws.nl/lokaal/maatschappelijk/1163223/seniorentuinen-aangelegd 
 



 
 
Als dank voor de openingshandeling ontvingen de burgemeester en Verena een  
fraaie bos bloemen. 
 

 
 
Wij mogen terugkijken op een zeer geslaagde ochtend!  
 



 
 

 

         
Het harde  

 

  
 

       



 
Inrichten van het insectenhotel  

 

 
         

 

 
Het was een geslaagde ochtend. 

 
Namens het bestuur allen bedankt die hebben meegewerkt, in welke vorm dan ook, 
aan dit prachtige resultaat. 


